
Styrelsemöte	  1	  	  2017-‐03-‐02	  

Närvarande:	  Charlotte	  Sjögren,	  Martin	  Persson,	  Björn	  Malmberg	  och	  Rein	  Kuningas.	  
Anki	  Halpin	  (Telefon)	  
Ej	  närvarande:	  Tommy	  Nilsson,	  Jaana	  Alvesparr,	  Karin	  Tedesund	  

1.	  	  Styrelsen	  gick	  genom	  bokslutet	  för	  2016.	  

2.	  Ordförande	  presenterade	  budget	  för	  2017.	  	  

3.	  Föreningens	  stadgar	  diskuterades.	  	  Det	  framgår	  inte	  med	  tydlighet	  vem	  som	  kan	  
väljas	  in	  i	  styrelsen.	  	  Förslag	  på	  stadgeändring	  att	  endast	  medlemmar	  i	  föreningen	  kan	  
röstas	  in.	  Motion	  till	  årsmötet.	  

4.	  Kostnader	  för	  att	  bygga	  till	  spånförrådet	  diskuterades.	  Rein	  har	  bett	  
anläggningsansvarig	  på	  Jägersro	  Trav	  att	  komma	  med	  en	  offert.	  
(Björn	  Malmberg	  och	  Peter	  Alvesparr	  har	  också	  lovat	  att	  komma	  med	  offert)	  

5.	  Försäljning	  av	  Newbody.	  Medlemmarna	  får	  bestämma	  på	  årsmötet	  om	  vi	  ska	  köra	  en	  
ny	  försäljning	  nu	  i	  vår.	  

6.	  Kostnadsersättningar	  för	  styrelsen	  kommer	  att	  tas	  upp	  på	  årsmötet.	  

Det	  ser	  för	  närvarande	  ut	  så	  här:	  

Telefonersättning	  

Kassör:	  Anki	  2500:-‐,	  Ordförande:	  Lotta:	  1500:-‐,	  Rein	  1500:-‐	  

Ersättning	  boxlistor	  
Rein:	  2500:-‐	  

Körersättning:	  18	  :-‐/mil,	  minimum	  5	  mil	  enkelresa.	  Utbetalas	  1	  gång/år	  

Matersättning	  
800:-‐/styrelsemöte	  

	  
7.	  	  Övningsboxarnas	  (Startboxar)	  placering	  diskuterades.	  	  
Det	  bestämdes	  att	  vi	  skull	  ta	  upp	  diskussionen	  på	  mötet	  med	  SFK	  torsdag	  den	  	  9/3.	  

8.	  Diskussion	  om	  att	  allt	  för	  många	  styrelseledamöter	  väljs	  samma	  år.	  
Föreslå	  på	  årsmötet	  att	  vi	  behöver	  välja	  en	  ordinarie	  på	  endast	  1	  år	  för	  att	  komma	  i	  
balans	  och	  två	  ordinarie	  på	  2	  år.	  

9.	  Diskussion	  om	  en	  ny	  Plastic	  Wonder.	  Framföra	  önskemål	  om	  att	  SFK	  ansöker	  om	  
bidrag	  från	  Svenska	  Jockeyklubben	  att	  köpa	  ny	  häst.	  I	  nuläget	  är	  detta	  inte	  aktuellt.	  

Protokoll	  2017-‐03-‐06	  

Charlotte	  Sjögren	  

Justerat:	  Björn	  Malmberg	  


